

OVERVIEW



44

概述

近年來越來越多來自全世界各國的學生到台灣深造。台灣的本土文化和社會價值觀非常重視教育。綜合的教育體系讓這美麗的島嶼在這個區域的教育界脫穎而出。今天,它擁有世界級的大學。學生可以在4年內完成學士學位,1-4年取得碩士學位,2-7年取得博士學位。







01.**The People, Culture and Values**

- Modern, free, democratic society.
- High literacy (96%), hardworking, fun-loving, and friendly people.
- Building on past successes to further advancement.
- Hold onto traditional values and the importance of family and education.

02.Location and climate

- A 4-hour flying time from Malaysia.
- More adaptable and ideal temperature for most foreign students.

03.A home away from home experience

- Friendly, decent, hospitable and helpful people.
- Modern, convenient and user-friendly living environment.

04.An ideal Mandarin learning ground

 There are Chinese language teaching centers in more than 60 universities to provide a comprehensive language learning environment in the campus.

05. Diverse courses

- Strong academic programs across the full subject spectrum.
- Wide variety of subjects, ranging from languages to art and technology are offered.

06.**Reasonable and Affordable Tuition Fee**

 Low and affordable tuition fees resulted from government policies.





07. High-standard living quality at a lower cost

 A vibrant, modern society with friendly and hospitable people in a comparatively low and reasonable cost of living.

08. Academic resources and quality

 Academic exchanges with overseas universities, R&D institutions to establish learning environments for internationalization.

09. Scholarship

 Scholarships available for international students.





Academic Year English Program 全英語授課課程

44

為什麼選擇台灣?

01. 人文和價值觀

- 摩登、自由、民主社會。
- 高達96%的識字率、勤奮、活潑友好的人民。
- 承前啓後的文化背景。
- 重視傳統價值觀及家庭和教育。

02. 地理位置和氣候

• 台灣位于亞洲大陸東南區域,常年處於熱帶和 亞熱帶之間的氣候讓大多數海外學生更容易適

03. 賓至如歸的體驗

- 友善、熱情、樂于助人的人民。
- 摩登、便捷和用戶友好的居住環境。

04. 理想的中文學習環境

• 60多所大學附設華語教學中心提供在校園內 全方位的語言學習環境。

05. 多樣化的課程

• 從語文到藝術和科技,涵蓋各個學科領域的 學術課程。

06. 合理且在負擔能力以內的學費

• 台灣政府的政策使學生得以享受合理且負擔 得起的學費。

07. 低生活費的高質量生活

• 在一個充滿動感、友善、熱情好客、現代化 國家以低消費過高品質生活。

08. 學術資源和質量

• 與海外大學、研究發展機構等交流,建立國 際化學習環境。

09. 獎學金

• 供國際學生申請的獎學金。

Learn Chinese in Taiwan 學華語到台灣

Island of INNOVATION



台灣TAIWAN Innovation 創意

Innovation has been a source of comparative advantage for Taiwan historically. It has been an important basis for many international firms, investors, and government to support Taiwan's development while expanding mutually beneficial linkages. It is a society of diversity, tolerance and freedom which is an ideal seedbed to cultivate an innovative mind which then result in an innovative and creative ideas taking root on this island.

- 1st in the Asia Pacific Region and 4th in the world (behind Germany, the U.S. and Switzerland) in innovation capability (Global Competitiveness Report 2018 and 2019 released by World Economic Forum).
- Ranked 7th the most competitive economy (2022 World Competitiveness Yearbook released by IMD).
- Cultivating and recruiting talents by attracting students from Southeast Asian countries.
- Relax the restriction on employment of foreign nationals.





44

創意之島

一直以來,勇於創新是台灣的優勢。它是許多國際公司,投資者和政府在擴大互利關係的同時也支持台灣發展的重要基礎。台灣是一個多元,寬容和自由的社會,這是培養創新思維以及紮根的理想地方。

- 創新能力亞太地區排名第一,世界排名第四(世界經濟論壇發布的 《2018及2019年全球競爭力報告》)。
- 2022年IMD世界競爭力台灣排名第7名(瑞士洛桑管理學院發佈的 《2022年IMD世界競爭力年報》)。
- 通過培育和招募東南亞國家學生、放寬對外國人的就業限制以留住人才。



台TAIWAN 灣納米技術 nanotechnology research 研 名



Academia-Industry

COLLABORATION

The achievement of Taiwan Higher Education in promoting Academia-Industry Collaboration is well known to the world. Taiwan has moved from a labor-intensive economy towards a technology-intensive since decades ago. It is one of the world biggest holder of nanotechnology patents. There are international companies headquartered in Taiwan and enterprises seeking to move towards economic liberalization and international trends.

Reconciling the R & D and application has become a key factor with modern business organizations to maintain and enhance competitiveness.

- Higher education institutes in Taiwan actively promotes academic research;
- Encourage students to engage in basic and applied research through the implementation of a program to improve academic research and standards.
- The collaboration include the recruitment of university graduates, personnel exchanges, joint research, contract research, consulting, patents and publications, licensing, spin-off companies, industry-funded laboratories and other facilities.



personnel 交 exchanges 溢 流分享

產學合作

台灣高等教育推動產學合作成果舉世聞名。近幾十年來,台灣從勞動密集型經濟轉向技術密集,成為全球最大的納米技術專利持有者之一。 許多國際公司和尋求走向經濟自由化和國際趨勢的企業在台灣設立總部。研發與應用之間的協調已成為現代企業維持和增強競爭力的關鍵因素。其中努力包括:

- 高等教育機構積極推動學術研究;
- 提高學術研究水平和標準,鼓勵學生進行基礎研究和應用研究。
- 招募大學畢業生、交流分享、聯合研究、合約式研究計劃、諮詢、專利和出版、許可、衍生公司,行業資助的實驗室和其他設施。



TAIWAN

If this is your concern, today, there are more than 300,000 foreign Muslims currently studying and working in Taiwan. The island has 11 mosques which the Taipei Grand Mosque is the oldest and largest.

- Ranked 2nd Muslim-friendly among non-Muslim nations.
- October 2018, the Taiwan Halal Center won a Malaysia Tourism Council Gold Award in promoting a Muslim-friendly environment and facilities.
- Special amenities such as prayer rooms and facilities have been set up in public locations, notably in transportation stations, such as Taipei Main Station.
- The Taiwan Adventist Hospital in Songshan District, Taipei was the first hospital in Taiwan to be certified Muslim-friendly. The certification was made by the Indonesian Ulema Council.
- Most universities have set up prayer rooms and halal restaurants or halal food Zone. There are schools with Muslim friendly kitchen for Muslim students to prepare their meal.
- There are around 285 Halal restaurants altogether in Taiwan.
- Taiwan Halal Integrity Development Association, inaugurated in May 2011 in Taipei, obtained the membership to a cross-border halal food certification program which is governed by the authorities from Indonesia, Malaysia and Singapore.





Manufacture Manufacture Manufacture However the control of the

如果這是您特別關注的,看看以下數據

- 在台灣學習和工作的穆斯林人口超過30萬人。
- 11座清真寺,其中台北大清真寺是最古老,最大的清真寺。
- 2018年10月,台灣清真推廣中心在促進穆斯林友好環境和 設施項目上榮獲馬來西亞旅遊協會金獎。
- 在公共場所,例如台北車站等交通站點,都設有祈禱室。
- 台北松山區的台安醫院是台灣第一家獲得穆斯林友好認證的 醫院。該認證是由印尼清真產品認證委員會所頒發。
- 在非穆斯林國家中排名第二的穆斯林友好國。
- 大多數大學都有祈禱室和清真飲食餐廳或清真食品專區,也有些學校設置清真友善廚房提供學生專屬烹飪空間。
- 台灣清真產業品質保證推廣協會於2011年5月成立,並獲得 了跨境清真食品認證計劃的成員資格。該計劃由印尼、馬來 西亞和新加坡政府監管。
- 目前台灣共有大約285家清真餐廳。







Education Division TECO Malaysia

駐馬來西亞台北經濟文化辦事處(教育組) Taipei Economic and Cultural Office in Malaysia







雪蘭莪暨吉隆坡留台同學會 Persatuan Alumni Taiwan Selangor Dan Wilayah Persekutuan



台灣 TAIWAN WELCOME 数迎 Melearning Adventure 探索